

Our ref: KIPCO/TM 287/19 dated July 25, 2019

Boursa Kuwait Company
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: KIPCO's Board of Directors meeting

الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة شركة كيبكو

As per the regulations of the fourth chapter from module ten "Disclosure & Transparency" of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010, amended by Law No. (22) of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم (22) لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.

With reference to the above subject, we are pleased to inform you that KIPCO's Board of Directors' meeting has been set on Monday 29 July 2019 at 1:30 pm at the company's premises to discuss and approve the interim condensed consolidated financial information for the period ended 30 June 2019.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود ان نعلمكم بأنه قد تم تحديد موعد اجتماع مجلس إدارة شركة مشاريع الكويت (القابضة) يوم الاثنين الموافق 29 يوليو 2019 في تمام الساعة الواحدة و النصف ظهراً في قاعة الاجتماعات بمقر الشركة وذلك لمناقشة واعتماد المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة للفترة المنتهية في 2019/6/30.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)